








照著瑪拉基書3:10的應許，
禱告神賜給我們堅定的信心，

幫助我們在什一奉獻上敬畏神且經歷神的應許，
使我們在奉獻的事情上忠心又樂意。

並請神賜福於我們的奉獻，如同”五餅二魚”，
使我們成為祝福他人的管道。

Pray that God will grant us steadfast faith, help us to fear God in tithing 

and experience God’s promises, so that we can be faithful in tithing. 

And pray for God to bless our offering, like the "five loaves and two fish,

" making us channels of blessing to others.

萬軍之耶和華說：「你們要將當納的十分之一全然送入倉庫，使我家有糧，
以此試試我，是否為你們敞開天上的窗戶傾福於你們，甚至無處可容。」

Bring the whole tithe into the storehouse, that there may be food in my house. Test me in this,” says the LORD Almighty, “and

see if I will not throw open the floodgates of heaven and pour out so much blessing that there will not be room enough to store it.

瑪拉基書 Malachi 3:10



人若自潔，脫離卑賤的事，就必作貴重的器皿，
成為聖潔，合乎主用，預備行各樣的善事。

Those who cleanse themselves from the latter will be instruments for special purposes, made holy, 

useful to the Master and prepared to do any good work.

提摩太後書 2 Timothy 2: 21

為 門訓裝備課程 禱告

求神膏抹講師群成為祂的話語出口，也求神帶領所有的
學員們帶著渴慕的心來學習，裝備自己成為神合用的器皿。

Pray for the discipleship training course starting today: 

Pray for God to anoint the teachers to be the outlet of His words. 

Pray for God to lead all the students to learn with eagerness and equip 

themselves to become vessels suitable for God’s use.





上週經文 Last Week Scripture

路加福音 Luke 10:27

他回答說：
你要盡心、盡性、盡力、盡意愛主－你的神；

又要愛鄰舍如同自己。

He answered, “ ‘Love the Lord your God with all your heart and with all your soul 

and with all your strength and with all your mind’ ; and, ‘Love your neighbor as yourself.’ ”





創世記 Genesis 3:15

我又要叫你和女人彼此為仇；
你的後裔和女人的後裔也彼此為仇。

女人的後裔要傷你的頭；
你要傷他的腳跟。

And I will put enmity between you and the woman, 

and between your offspring and hers; he will crush your head, 

and you will strike his heel.”



後裔的能力
The power of the seed

創世記 Genesis 3:15 

Tenny 牧師





為中國代禱事項 Prayer Items for China 

1.為 兩岸情勢因衝突而升溫來禱告 :

特別為雙方領袖及美國總統三方團隊禱告，
求神掌管這些領袖的心，
因耶穌的十字架，拆毁了中間隔斷的牆，
消弭仇恨，帶來和睦。

Pray for the escalating tensions between the two sides of the Taiwan Strait, 

particularly for the leaders of both sides and the President of the United States. 

May God govern the hearts of these leaders, and through the cross of Jesus, 

tear down the dividing walls, dissolve hatred, and bring about reconciliation.



為中國代禱事項 Prayer Items for China 

2.求主堅固中國大陸基督徒的信心，
在逼迫與限制的環境中，
神的道卻不被捆綁，反而更加興旺。
Ask God strengthen the faith of Christians in China. In persecution and restrictions, 

may the Word of God not be bound but flourish even more.

3. 求主在中國大陸興起宣教的團隊，
奉差遣到未得之民的族群去，特別是伊斯蘭的族群中。
Ask the Lord to raise up a missionary team in China 

and send them to the unreached people groups, especially the Islamic people group.









本週經文 This Week Scripture

創世記 Genesis 3:15

我又要叫你和女人彼此為仇；
你的後裔和女人的後裔也彼此為仇。

女人的後裔要傷你的頭；
你要傷他的腳跟。

And I will put enmity between you and the woman, 

and between your offspring and hers; he will crush your head, 

and you will strike his heel.”
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打飯就位 善後清理

國高兒童 家庭

新心望旺 社青猶獅

哈哈猶獅 叮噹猶獅

愛宴服事
LUNCHEON SERVICE



下週預告

Simon Lee 宣教士

為何 我們要向

無所不知的神禱告 ?

Why Do We Pray 
When God Knows Everything ?
Matthew 6:5-15



今天開課





新家人歡迎說明會

為歡迎新來的弟兄姊妹和朋友，(福音朋友想更認識4C也歡迎)

介紹教會的異象、策略、組織架構、牧養訓練系統等等，
也能夠彼此認識，教會牧者傳道可以有機會認識新的弟兄姊妹和朋友。

每1季第2週主日 12:10-12:55 at 教職員室

Welco
me

4/14

報名窗口: 小家長 & 淑敏姐妹







願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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